

Committee on Government Procurement

Comité des marchés publics

REQUEST FOR CONSULTATIONS UNDER ARTICLE VII:3 OF THE AGREEMENT

The following communication dated 27 June 1981 has been received from the delegation of the United States.

I have been instructed by my authorities to request, pursuant to Article VII:3 of the Agreement on Government Procurement, consultations with the European Communities on a number of matters relating to the Communities' implementation of the Agreement.

In particular, we wish to consult on the following:

- (1) The Communities' treatment of the Value-Added Tax (VAT) in threshold determinations;
- (2) The repeated failure of member State notices of proposed purchases to allow thirty days to respond;
- (3) Implementation of the Agreement by Italy;
- (4) Certain matters relating to implementation of the Agreement by the United Kingdom; and
- (5) Certain matters relating to implementation of the Agreement by the Federal Republic of Germany.

DEMANDE DE CONSULTATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE VII:3 DE L'ACCORD

La délégation des Etats-Unis a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 27 juin 1981.

D'ordre des autorités de mon pays, j'ai l'honneur de demander, conformément à l'article VII:3 de l'Accord relatif aux marchés publics, l'ouverture de consultations avec les Communautés européennes au sujet d'un certain nombre de questions relatives à la mise en oeuvre de l'accord par les Communautés.

En particulier, les consultations devraient porter sur les points suivants:

- 1) Le traitement par les Communautés de la taxe à la valeur ajoutée (TVA) dans la détermination de la valeur minimale;
- 2) La multiplicité des cas où les avis de projets d'achat des Etats membres ne prévoient pas un délai de trente jours pour le dépôt des soumissions;
- 3) La mise en oeuvre de l'accord par l'Italie;
- 4) Certaines questions relatives à la mise en oeuvre de l'accord par le Royaume-Uni; et
- 5) Certaines questions relatives à la mise en oeuvre de l'accord par la République fédérale d'Allemagne.